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Mahdolliset valtuutettujen jättämät valtuustoaloitteet. 
 
1. Valtuutettu Jarno Saukko jätti valtuustoaloitteen: 
 
Valtuustoaloite osallistuvan budjetoinnin käyttöönotosta Toholammilla. 
 
"Toholampi tarvitsee lisää osallisuutta ja päätöksenteon läpinäkyvyyttä. 
Tässä (kirjallisessa) valtuustoaloitteessa esitän, että Toholammille luodaan 
rakenteellinen osallistuvan budjetoinnin malli, jossa kuntalaisia 
osallistetaan vuosittain talousarvion suunnittelussa." 
 
2. Varavaltuutettu Anne Etelämäki jätti valtuustoaloitteen: 
 
Valtuustoaloite lumitykin hankkimisesta kuntaan. 
 
Etelämäki jätti aloitteensa suullisesti mutta ilmoitti täydentävänsä sitä 
myöhemmin kirjallisilla perusteluilla. 
 
3. Valtuutettu Marja Hylkilä esitti puheenvuorossaan kysymyksen 
itsenäisesti asuvien ikäihmisten pihojen talvikunnossapidon avustamisen 
järjestämi- sestä tilanteessa, jossa sote-palvelut järjestävä Soite-
kuntayhtymä on luopunut lumisetelien tarjoamisesta. 
 
4. Ville Suomala toi kunnanhallituksen puheenjohtajana valtuutettujen 
tietoon seuraavat ajankohtaiset asiat: 
 
-Keski-Pohjanmaan ympäristöterveydenhuolto on 13.12.2022 päättänyt 
kolmannen eläinlääkärin sijoittamisesta Toholammin toimitiloihin. 
  
-Keski-Pohjanmaan sosiaali- ja terveyspalvelukuntayhtymä Soiten 
valtuusto on päättänyt 19.12.2022 kuntayhtymän edellisten tilikausien 
ylijäämän ja käyttörahaston palauttamisesta peruspääoman suhteessa 
jäsenkunnille. 

 
Päätös Kunnanvaltuusto päätti merkitä valtuustoaloitteet tiedokseen ja lähettää ne 

kunnanhallitukselle valmisteltaviksi. 


